
Vasaskolans	föräldraförening	
Styrelsemöte	den	25	februari	2016	

	
Plats:	Vasaskolan,	Viktor	Rydbergsgatan	18,	rum	Valvet.	
	
Deltagare:	 Catharina	Åhsberg	
	 Daniel	Tingdahl	
	 Reine	Allén		
	 Louise	Tottie	
	 Martin	Hall	
	 Ola	Lundgren	

Sophia	Löjdqvist	
	

1. Sammanträdets	öppnande	
Catharina	Åhsberg	öppnade	mötet.	
	

2. Dagordningen	
Dagordningen	godkändes.	
	

3. Val	av	justerare	
Till	justerare	för	mötet	valdes	Martin	Hall.	
	

4. Information	från	rektor	
Rektor	Maria	Moensjö	informerade	att	årets	influensa	drabbat	både	elever	och	
personal	hårt.	Av	denna	anledning	har	man	varit	tvungen	att	inkalla	vikarier.		
	
Under		har	skolan	låtit	byta	mattan	i	VR18.	Den	nya	mattan	är	säkerhetsklassad	
och	brandtålig.	Den	kallas	till	vardags	för	”röda	mattan”	och	barnen	tycker	att	det	
är	lite	feststämning	över	att	”gå	på	röda	mattan”.	Detta	är	en	del	av	det	
kontinuerliga	underhåll	som	sker	av	skolbyggnaderna.	Byggnaden	på	VR	18	är	nu	
100	år.	
	
Anna	Svensson	på	Fritids	slutar	och	skolan	utlyser	därför	en	fritidspedagogtjänst.	
	

5. Säkerhet	på	skolan	
Catharina	tar	upp	detta	med	skolans	styrelse.	
	

6. Önskemål	från	elever	till	grill,	skolgårdar	osv.	
VR	22	och	VR28	önskar	få	en	grill,	vilket	föräldraföreningens	styrelse	ställer	sig	
positiv	till.	
	

7. Frivillig	avgift:	saldo	
Föreningens	kassör	Daniel	Tingdahl	informerade	om	saldot	på	29.700	kr.	I	år	har	
hittills	400	kr	i	frivilliga	avgifter	kommit	in.	
	

8. Genomgång	av	kallelsen	till	årsmötet	samt	verksamhetsberättelsen	
Kallelse	till	årsmöte	sätts	upp	i	respektive	hus.	Catharina	sätter	upp	i	VR	22	och	
Daniel	i	VR	28.	Catharina	mailar	Gunilla	om	VR	18.	Styrelsen	gick	igenom	



kallelsen	och	verskamhetsberättelsen.	
	

9. Planering	av	årsmöte	
Praktiska	detaljer	inför	årsmötet	togs	upp.	Louise	åtog	sig	att	ta	med	muggar,	
servetter,	vatten	och	cider	till	årsmötet.	
	

10. Vårstädning	på	skolgårdarna	23	april	
Martin	kontaktar	Lars	Jönsson	om	vad	som	behöver	göras	och	sätter	sedan	ihop	
en	lista.	Martin	kontaktar	sedan	klassföräldrarna,	som	får	maila	ut	informationen	
till	föräldrarna	i	de	berörda	klasserna.		
	

11. Övriga	frågor	
Frågan	om	frysen	i	VR	18	diskuterades.	Louise	fick	i	uppdrag	att	kontakta	Ingrid	
Ploghed	för	att	mer	i	detalj	ta	reda	på	de	behov	som	föreligger.	
	

12. Mötets	avlutande	
Catharina	förklarade	mötet	avslutat.	
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